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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért emelkedett a kórházak tartozásállománya 
márciusról áprilisra ?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az új típusú koronavírus-járvány alatt több, lényeges változás történt a kórházi ellátásban. Így 
különösen változott a kórházak finanszírozási módja. Sőt, mint arról Ön is beszámolt több 
kórházban csökkent az elvégzett beavatkozások száma, és fokozatosan szabadultak fel kórházi 
ágyak az ún. elektív műtétek elmaradásával. Ezek azt vetítenék elő, hogy a kórházak 
adósságállománya áprilisra csökkenésnek kellett volna, hogy induljon. Az Államkincstár adatai 
szerint azonban mégis 4 milliárd forinttal növekedett, összességében 22 milliárd forintra. 

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

Miért növekedett a kórházak lejárt tartozásállománya márciusról április hónapra? 

Miként tervezi a Kormány az adósságot felszámolni? 

Miért emelkedett olyan intézmények tartozása is, amelyek COVID-os betegeket egyáltalán 
nem láttak el az érintett időszakban, és ilyen ellátásra ki sem voltak jelölve? 

Budapest, 2020. június 11.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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